
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 27.05.2015 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 020/15 - 025/15 

Møte nr: 4/2015 Til kl. 12:50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Ole Tobias Orvin, Erling Skagen, Jørn Stene, Mailen F. 

Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Åshild Uhre. 

 

Andre: 

Kommunalsjef stab, daglig leder Fauske Eiendom KF, FDVU-leder Fauske Eiendom KF, enhetsleder skole, 

enhetsleder barnehage, økonomisjef, regnskapssjef, formannskapssekretær. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 27.05.15 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

Utskrift er foretatt den  27.05.15  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Det innkalles til ekstraordinært driftsutvalgsmøte 10. juni. 

 

Tema: Fauske Eiendom KF v/daglig leder Odd Arve Horsdal og FDVU-leder Trond Heimtun. 

 

Merknader til dagorden: 



 Hilde Dybwad (AP): 

1. Ber om status ang. tilbakebetaling av midler fra private barnehager 

2. Rus/psykiatri. Hvordan er det tenkt videre? 

 Erling Skagen (AP): 

Vikarer helse og sosial. Drastisk nedgang i dette året. Hvorfor nedgang? 

 Jørn Stene (FL): 

Hva er antall sykehjemsplasser i Fauske og er paviljong 9 med i dette tallet? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Hilde Dybwad: 

1. Enhetsleder barnehage svarte. Gjelder 2,3 mill. fra 2013. 3-åringer ble beregnet som små hele 

året. Fra 2013 ble 3-åringer beregnet som store fra høsten, etter klagesak fra PBL. De ikke-

kommunale barnehagene har fått utbetalt for mye. PBL mener de har mottatt midlene i god tro 

og ønsker ikke å betale tilbake.  

2. Kommunalsjef svarte. Prosess som pågår. Enda ikke ferdig. 

Erling Skagen: 

Kommunalsjef svarte. Vi ser nå resultatet av ressursplanlegging fra brukerkontoret. 

Jørn Stene:  

Kommunalsjef svarte. 82 plasser på langtid + 9 plasser på paviljong 9 + 10 plasser på korttid og 

rehabilitering. 

 

 

Orientering – Økonomimelding 1/2015 ved økonomisjef Kariann Sørdahl. 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

020/15 GODKJENNING AV MØTEBOK 

021/15 REFERATSAKER I PERIODEN 

022/15 ENDRING I FORSKRIFT OM FORELDREBETALING I BARNEHAGE 

023/15 RESTMIDLER KULTURSTØTTE 

024/15 FORSLAG OM NEDLEGGELSE AV KOSMO SKOLE 

025/15 KLAGE PÅ VEDTAK - STARTLÅN - UNNTATT OFFENTLIGHET MED 

HJEMMEL I OFF.LOVEN § 13 

 

 

 

 

 

  



020/15: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 3/2015 godkjennes. 

 

 

DRIF-020/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

021/15: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

 

DRIF-021/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Referatene ble tatt til orientering. 

 

 

022/15: ENDRING I FORSKRIFT OM FORELDREBETALING I BARNEHAGE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Saken tas til orientering  

 

 

DRIF-022/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken tas til orientering  

 

 

023/15: RESTMIDLER KULTURSTØTTE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Kr 217.000,- som tidligere er tildelt «Damene på coopen» brukes for dekke generelt 

nedtrekk på drifta i Fauske kommune 2015. Beløpet omdisponeres ikke til annet formål. 

 

 

DRIF-023/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Jørn Stene (FL) foreslo på vegne av FL og SV: 

Gjenstående beløp kr. 217.000,- som en følge av at prosjektet «Damene på Coopen» er 

blitt utsatt et år, fordeles som dirigentstøtte til kor og korps i 2015. 

 



Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for FL/SV’s 

forslag. 

 

VEDTAK: 

Kr 217.000,- som tidligere er tildelt «Damene på coopen» brukes for dekke generelt 

nedtrekk på drifta i Fauske kommune 2015. Beløpet omdisponeres ikke til annet 

formål. 

 

 

024/15: FORSLAG OM NEDLEGGELSE AV KOSMO SKOLE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Kosmo skole legges ned f.o.m 1. august 2015. Elever og ansatte flyttes til Valnesfjord 

skole, med oppstart skolestart 2015/16. Vedtaket omfatter også driften av 

Skolefritidsordningen (SFO). 

 

 

DRIF-024/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL PARTSAMMENSATT UTVALG OG 

FORMANNSKAPET: 

Kosmo skole legges ned f.o.m 1. august 2015. Elever og ansatte flyttes til Valnesfjord 

skole, med oppstart skolestart 2015/16. Vedtaket omfatter også driften av 

Skolefritidsordningen (SFO). 

 

 

025/15: KLAGE PÅ VEDTAK - STARTLÅN - UNNTATT OFFENTLIGHET MED 

HJEMMEL I OFF.LOVEN § 13  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Klagen tas ikke til følge. Tidligere vedtak opprettholdes. 

 

 

DRIF-025/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KLAGENEMNDA: 

Klagen tas ikke til følge. Tidligere vedtak opprettholdes. 

 



 

 

 

 

 

 

 


